



PROTOKOLL STYRELSEMÖTE SFRK

TID: 2024-05-30, kl.17.30-19.00

PLATS: Cafeterian, Gröna Ridhuset
Solna Fältrittklubb
Järvavägen 7
170 79 Solna
www.sfrk.nu

NÄRVARANDE:

Sara Skullered
Nina Cromnier
Karin Wennerholm
Annette Alkebo
Berit Berggren
Charlott Brask (Digitalt)
Lena Erneling Albers
Lennart Sandqvist
Susanne Darbring
Carina Andersson
Linda Parry (Digitalt)
Agnes Lindström

EJ NÄRVARANDE:

Martin Viksten

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE

Sara Skullered förklarar att mötet öppnat.

§ 2 VAL AV JUSTERINGSPERSON

Karin Wennerholm väljs att jämte ordförande justera protokollet.

§ 3 FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA

Föredragningslistan godkändes.

§ 4 FÖREGÅENDE PROTOKOLL

Protokollen från det konstituerande mötet den 18 februari samt styrelsemötena den 21 mars och 11 april godkändes. Protokoll från mötet 15/1 är också klart och kan godkännas på nästa möte.

§ 5 ÅRSMÖTE 2024

Årsmötesprotokoll

Berit har skickat in verksamhetsberättelse för 2023, förvaltningsberättelse samt resultat- och balansräkning för 2023, revisionsberättelse, och årsmötesprotokoll till Solna Stad och Svenska Ridsportförbundet. Samtliga dokument är godkända av styrelsen.

Extra medlemsmöte Solna SAM 3 juni (föreningsmedverkan i fritidshemmen)

På årsmötet hos Solna SAM informerade kommunen att det finns ett önskemål att föreningar att visa upp sin verksamhet på plats dagtid på fritidshemmen, och att de föreningar som medverkar skulle få bidrag från kommunen.



PROTOKOLL STYRELSEMÖTE SFRK

Vi har tidigare sagt att det skulle kunna vara intressant för USEK att delta med Käpphästhoppning. Det behöver dock vara rätt åldersgrupp samt att tidpunkten måste särskilt koordineras för att passa med USEKs skolkalender.

Nu har vi blivit kallade till ett nytt medlemsmöte den 3 juni kl.18 i Solnahallen, där denna fråga specifikt ska diskuteras.

Beslut:

Sara och Agnes representerar klubben på detta möte.

Skrivelse från markarbetsgruppen (Lördag fm)

I början av året inkom det en skrivelse från markarbetsgruppen med specifika önskemål om hindermaterial till det gula ridhuset. Enligt tidigare beslut, och information under årsmötet, kommer detta att bearbetas som en del i arbetet med klubbens treårsplan.

Nu har det inkommit ytterligare en skrivelse från markarbetsgruppen med olika förslag för klubbens verksamhet. Förslagsvis delas de olika punkterna upp enligt följande:

- Tävling, Allsvenskan, Hindermaterial, Upprustning av utebanan, Hinder nere i fårhagen
 - Representanter från markarbetsgruppen kommer att bjudas med att delta i arbetet med att ta fram den nya treårsplanen
- Tävling, Tidtagarsystemet, KM regler, Ponnyallsvenskan hoppning, Hindermaterial:
 - Bearbetas och besvaras av tävlingskommitténs arbetsgrupp (där markarbetsgruppen redan har representation).
- Allsvenskan dressyr
 - Detta har redan tagits upp till förslag till dressyrgruppen, som har ställt sig negativa till förslaget.
 - Nina tar åter igen upp frågan till dressyrgruppen.
- Mental coach
 - Skulle kunna vara ett utbildningstema för antingen hösten 2024 eller i samband med årsmötet 2025?
 - Bearbetas och besvaras av utbildningskommittén.
- Avsuttna aktiviteter
 - Bearbetas och besvaras av utbildningskommittén.
- Uppdatering av information om hästarna på hemsidan.
 - Bearbetas och besvaras av informationskommittén.

Beslut:

Styrelsen beslutade att dela upp ansvaret för punkterna enligt förslaget ovan samt att förslagen övervägs i samband med att respektive kommitté omhändertar de synpunkter och önskemål som framförts i medlemsenkäten.

Informationen skickas sedan till Lena som tillsammans med Agnes och Sussie sammanställer en rapport.

§ 6 RIDSKOLAN INFORMERAR

Ridskolans telefon fungerar igen.

Underlaget har fyllts på i gula ridhuset.

Förvaltaren från Solna kommun (Caroline) plus Brandskyddsansvarig har varit här och bl a granskat nödutgångar. De ska komma med en åtgärdsrapport.

Trappsteget till läktaren i gula ridskolan har gått sönder och blivit åtgärdat.

Björn ska träffa Förste Slottsträdgårdsmästaren för att diskutera möjligheten att rida på fältet efter initiativ av Annette Berglund (ett stort tack till Anette). Björn är skeptisk eftersom de påtalat att kompensation önskas för eventuella markskador.



PROTOKOLL STYRELSEMÖTE SFRK

Betessläpp är torsdagen den 20 juni. De som normalt rider den 20 juni på kvällen kommer istället att rida söndagen den 16 juni.

Den nya hästen Golden Song är en 5-årig fullblodshäst och fd galoppör. Han ska äta upp sig och vidareutbildas av ridskolan. Målet är att den snart ska kunna gå med på lektionerna.

Många hästar är för närvarande skadade, men är på bättringsväg och förhoppningsvis tillbaka i lektioner före sommaren.

Ridskolan försöker fortfarande få tillgång till sopsortering möjligheter, men det är fortsatt svårt att få konkreta svar från sophämtning företaget.

Björn beställer en container till sista helgen i juni (dvs. helgen efter midsommar). Om klubben vill slänga något (inte el, olja osv.) går det bra.

Beslut:

Sara kollar med Solna stad om det finns möjlighet att anställa 2 st sommarjobbare till ridskolan under 2 veckor i sommar.

§ 7 EKONOMI

Projektstöd 65+

Vi har fått 6 000 SEK som projektstöd 65+ fått 6 000 SEK. Vi ska redovisa projektet i slutet av året. Pengar som inte används ska återbetalas.

Ansökan var enligt följande:

Målet med aktiviteterna är att nå målgruppen 65+, som är dryga 30 personer i dagsläget, och gärna med avsuttna aktiviteter. Vi vill också på sikt utöka denna grupp, då fler kanske väljer att stanna kvar som/åter bli medlemmar om det finns meningsfulla aktiviteter även för de som inte kan/vill rida längre. Tänkta aktiviteter:

- *Ridlektion under dagtid med efterföljande fika. Någon gång per månad.*
- *Stallaktivitet för de personer som inte längre har möjlighet att rida, med efterföljande fika. Till exempel pyssla om din favorithäst en timme utanför lektionstid.*
- *USEK ser gärna hjälp från 65+, då denna grupp ofta har mer tid än förvärvsarbetande eller studerande medlemmar. T ex hjälper till på aktiviteter på lov (någon från styrelsen i USEK är alltid med som ansvarig) eller deltar i planeringen av större aktiviteter som julshowen eller Fångarna i Stallet). Cirka två aktiviteter per lov samt två-tre större aktiviteter per år (inklusive ett-två planeringstillfällen inför varje aktivitet). För medlemmar som deltar i detta arbete krävs uppvisande av utdrag ur belastningsregistret enligt gängse rutiner. Projektstödet är tänkt att användas till fika/lättare lunch vid aktiviteterna, vilket även främjar social samvaro.*

Beslut

Planeringen av dessa aktiviteter som sker i höst, bordläggs till mötet efter sommaren.

LOK-stöd

Allt LOK-stöd är nu utbetalt för hösten 2023.

Ekonomiskt resultat lokaltävlingarna 28/4 och 5/5

Dressyren 28/4 hade 42 starter (ungefär lika många som i höstas), hoppningen 5/5 hade 31 starter (ca 20 färre än i höstas). Vi fick ändå ett positivt resultat för tävlingarna.



PROTOKOLL STYRELSEMÖTE SFRK

§ 8 MEDLEMSREGISTER & LOK-STÖD

Karin kommer ge info till Linda om hur man kommer i kontakt med ansvarig för klubbävlingarna så att hon kan registrera LOK-stödet för tävlingarna.

§ 9 TÄVLINGSKOMMITTÈN

Lokaltävlingarna dressyr/hoppning.

Tack alla funktionärer som gjorde tävlingarna möjliga! Även ett stort tack till våra sponsorer Back2Use och Ulriksdals Slottsträdgård.

Lokaltävlingen i dressyr den 28 april hade 42 starter, och lokaltävlingen i hoppning den 5 maj hade 31 starter. Det bjöds på många fina ritter. Extra stort grattis till hemmaryttarna Angelica Ålander som vann Lätt B:3 i dressyr och Jessica Öhman som vann 95cm-klassen i hoppning.

Tidtagarsystemet

Sara har under våren vid flera tillfällen försökt att genomföra en utbildning för tidtagarsystemet. Hon hade en enklare genomgång med Johanna Blücker inför lokaltävlingarna inklusive överlämning av informationsvideos. Nina informerade att detta gav bra utdelning och att kunskapen om tidtagarsystemet är nu väl spriden hos många tävlande i klubben.

Tävlingsinformation på Hemsidan

Det finns önskemål från våra medlemmar att information om tävlingar och aktiviteter även läggs upp på hemsidan.

Beslut:

Ska göras av de som anordnar tävlingarna. Charlott hjälper till vid behov

Tävlingskommittén arbetsgrupp

Nina har redovisat vad tävlingskommitténs arbetsgrupp kommit fram till i en rapport avseende utveckling av klubbens hopptävlingsverksamhet. Rapporten hade skickats till styrelsen innan mötet. Arbetsgruppen kommer nu att ta fram en plan med ansvarsfördelning kring fortsatt utveckling av åtgärderna som beskrivs i rapporten och ha fler möten när det är relevant för arbetets fortskridande.

§ 10 FASTIGHETSKOMMITTÈN

Toalettdörrar klubbis

Hantverkaren har varit på plats och åtgärdat dörrarna till toaletten i omklädningsrummet och handikapptoaletten samt dörren till personalrummet.

Vårstädning (Beskära buskar, träd och häckar)

Vårstädning inför lokaltävlingarna i dressyr och hoppning genomfördes den 13 och 20 april. Trots kort varsel var det flera personer som engagerade sig och mycket blev gjort; Det klipptes buskar, rensades och det krattades bort mycket löv på marken kring träd och buskar och runt ridhus, stall och paddocken. Fönster, lister och dörrar putsades såväl inne som ute. Sort tack till alla som var med för det fina och effektiva arbete som gjordes!

Flytta ur byggmaterial från USEKs cafeteriaförråd

Vid förra styrelsemötet beslutades att Fastighetskommittén skulle flytta ut det byggmaterial som står i USEKs cafeteriaförråd.



PROTOKOLL STYRELSEMÖTE SFRK

Beslut

Berit lånar nyckeln till cafeteriaförrådet och undersöker om materialet kan slängas i den container som ridskolan kommer att beställa.

Städningen i klubbis (Charlott)

Vid förra mötet beslutades det att vi skulle vidta åtgärd för att förbättra städningen i klubbis - det kan inte bara vara barnen som står i cafeterian som städar och plockar undan. Det behöver bli tydligare vem som ansvarar för smutsig disk, skitiga bord och fylla/tömma diskmaskinen.

Beslut:

Charlott tar fram en bild av hur det ska se ut (Agnes har lovat att fota) och skriver en rolig text. Idén kommer att genomföras i början av juni.

Rökförbudsskyltar (Martin & Carina)

Vid förra mötet beslutades att rökförbudsskyltar skulle sättas upp. Detta är fortfarande inte åtgärdat.

Skyltar till hjärtstartaren (Lennart)

Skyltar om hjärtstartaren sitter nu uppe på flera ställen på vår anläggning.

Den skylt som ska sitta vid hjärtstartaren ska lamineras och sedan sättas upp. Carina har lovat att hjälpa Sara med detta.

Övrig information från Fastighetskommittén

Ventilationen i gröna ridhuset har åtgärdats. Fastighetskommittén ska följa upp om den nu fungerar tillfredsställande.

Solna kommun har varit på inspektion, se § 6 där också fastighetskommittén och ridskolan deltog. Kommunen har informerat att budgeten är slut och att man därför endast kommer att åtgärda felanmälningar.

§ 11 UTBILDNINGSKOMMITTÉN

Grönt kort-utbildning

Under våren har två kurser givits enligt Svenska Ridsportförbundet instruktion med Marie Leckström som lärare.

- Kurs med Maries egna hoppelever tidigare i våras.
- Inbjudningskurs öppen för alla, med start 27/4 och avslutande tentamen 27/5.

12 anmälda elever har betalat 500kr till klubben i avgift.

Lärarkostnad till Marie 3000 kr kommer faktureras klubben.

Beslut

Undersöka om intresse finns hos medlemmarna för ny kurs till hösten. Marie har meddelat att hon kan genomföra ytterligare en kurs om intresse finns.

Filmvisning av Sits-Clinic

Enligt överenskommelse med Lotta Zimmerman har vi tillstånd att anordna en filmvisning där vi spelar upp filmen från sits-clinicen mot en avgift på 30kr/person (swish direkt till Lotta).



PROTOKOLL STYRELSEMÖTE SFRK

Planen var att genomföra filmvisningen en lördag i juni, men efter diskussion med medlemmar verkar det vara mer intressant att genomföra filmvisningen i september då man åter kommer igång med sin ridning efter sommaruppehållet.

Clinic till hösten

Det diskuterades om vi ska genomföra en uppföljande clinic under hösten. Utbildningskommittén kommer att kolla på medlemsenkät osv och komma förslag till vad som kommer att genomföras till hösten. **Plan för hösten behöver vara klart i augusti för att möjliggöra genomförande.**

§ 12 USEK

Brännbollsturnering 14 juni

Upplands-Bro Ryttaförening har bjudit in oss, Djurgårdens Ryttaförening och Järfälla Ryttaförening till brännbollsturnering den 14/6 på Gärdet. Det blir också Ungdomssektionens sommaravslutning i år. Om möjligt önskar USEK låna klubbtröjor (15-30 tröjor) så att de både kan bygga samhörighet och profilera vår ridklubb under brännbollsturneringen.

Agrias Glädjehoppet flyttad till augusti

Planen var att genomföra Agrias Glädjehoppet den 26 maj och även bjuda in Väsby Ridklubbs Ungdomssektion till oss. Agria var dock väldigt sega på att ge återkoppling. Slutligt besked är att tävlingen måste hållas under sommarmånaderna. Därför är planen att i stället genomföra den en söndag i augusti istället. USEK har fått ok från ridskolan, men datum är ännu inte spikat. (Glädjehoppet = en käpphästhoppning där Agria skänker pengar till barncancerfonden.)

PantaMera

Vi har lyckats! Efter många försök och samtal till supporten har Martin nu lyckats panta och pengarna har gått direkt till USEKs konto.

Pluggstugorna

Flyter på som vanligt.

Cafeteriagruppen

Det är ju alltid lite strul och kriser med cafeteria, men på sistone har det funkade ganska bra. Cafeteriamöte inför ridlägret är planerat den 2/6 och kommer även öppna anmälan till nästa års cafeteria samtidigt. Anmälan stänger sista juli och Sara har lovat att hjälpa till med lottningen. Tack!

Trygg i Stallet-aktivitet

Agnes och Sara har anordnat ett möte med hjälpstyrelsen för att diskutera ryktesspridning. Tanken var att därefter följa upp med en Trygg i Stallet-aktivitet där alla, både vuxna och barn, är inbjudna. Dock har den uppdaterade Trygg i Stallet-lådan fortfarande inte anlänt (sista beskedet från Ridsportförbundet är att den – åter igen – är försenad).

Kompisveckan

USEK önskar genomföra kompisveckan minst tre veckor innan "Heja"-veckan. Förslagsvis vecka 36.

Nyckel till Cafeteriaförrådet

För att underlätta för USEK's styrelse att komma in i cafeteriaförrådet och slippa be ridskolan om nyckel varje gång, önskar USEK's styrelse få en egen nyckel dit. Tanken är att nyckeln ska följa klubbmästarrollen i styrelsen och att den personen ansvarar för att inte tappa bort den osv. USEK har också diskuterat andra alternativ, tex kodlås, men kommit fram till att en extranyckel till klubbmästaren kommer att fungera bäst.



PROTOKOLL STYRELSEMÖTE SFRK

Beslut

Berit ansvarig för att kopiera nyckel (Sara hjälper till vid behov).

Sara pratar med ridskolan om varför vi vill ha denna lösning.

§ 13 HEMSIDA + KOMMUNIKATION

Regler för filmning

Vid förra styrelsemötet beslutades att vi inte ska ha ett filmförbud. Dock måste de som syns på bild ge sitt samtycke eller vara blurrad innan material kan delas på sociala medier. Det beslutades även att:

- Charlotte ska be ridskolan att prata om detta vid en ridlektion. Detta kommer göras efter att skyltarna blivit uppsatta på glasrutan vid receptionen.

Svenska Ridsportförbundet har tagit fram ett material om hur man är schysst på nätet (Sara la upp det på vår Facebook-sida den 10 april).

Sedan förra styrelsemötet har följande hänt:

- Charlott har lagt upp samma "skylt" på vår hemsida
- Agnes har lagt upp samma "skylt" på Instagram
- Nina har kontaktat ridsportförbundet och frågat om vi kan beställa dessa skyltar och sätta upp i stallet. Ridsportförbundet har lovat att återkomma

Beslut

Charlott kontaktar/följer upp med Ridsportförbundet

Hemsidan

Vår kontaktperson på Smode (hemsidaleverantör) är nu tillbaka från sin sjukskrivning. Charlott försöker få till ett möte innan sommaren för att gå igenom avtal samt de åtgärder som behöver göras för att fixa till hemsidan (t ex kalendern strular till och från, alla undersidor under "Solna Fältrittklubb" strular vilket innebär att vi t ex inte kan ladda upp protokoll).

En större uppdatering av hemsidan kommer att göras av leverantören den närmaste tiden. Viktigt att inga uppdateringar görs av styrelsen innan Charlott meddelat att detta är klart

Presentera styrelsemedlemmarna på Facebook

Charlott har börjat att sätta ihop information om olika styrelsemedlemmar för att ge en utökad presentation av dessa på Facebook (inspirationen kommer från hur USEK presenterat sina styrelsemedlemmar på Instagram).

Klubbkläder

Carina har sett över utbudet av klubbkläder och kollat med två olika leverantörer. Information om olika alternativ hade bifogats inbjudan till mötet. Den största utmaningen är att hitta gröna t-shirts i funktionsmaterial. Mest akut är att få fram t-shirt till Brännbollsturneringen i juni och beslut måste tas på mötet.

Beslut

Efter en omfattande diskussion och omröstning beslutades att Carina får mandat att beställa 15-30 svarta T-shirt i funktionsmaterial (antal måste bekräftas av Agnes) från vår nuvarande leverantör.

§ 16 VAD VILL VI KOMMUNICERA?

Det fanns inte något specifikt som vi vill kommunicera efter dagens styrelsemöte.



PROTOKOLL STYRELSEMÖTE SFRK

§ 17 ÖVRIGA FRÅGOR

Forskningsprojektet

Förslaget var att bjuda in dem till tisdagen den 3 juni i samband med USEKs styrelsemöte. Eftersom halva USEKs styrelse är borta (studentfirande) får denna dragning istället ske till hösten.

Ridsportforum

Ebba (USEK), Nina (styrelsen) och Tilda (USEK) deltog i Ridsportforum den 13 april. Sara (styrelsen) anslöt på eftermiddagen (utan extra kostnad). Det var både en givande och rolig dag. Ebba, Tilda och Sara åkte hem gemensamt och det blev många långa och givande diskussioner om vår verksamhet och olika utvecklingsmöjligheter i bilen på väg hem.

§ 18 KOMMANDE MÖTEN

Nästa möte är tisdagen den 18 juni kl.17.30 i cafeteria gröna ridhuset.

§ 19 MÖTET AVSLUTAS

Sara förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet:


Lena Erneling Abers

Justeras:

Ordförande


Sara Skullered

Justeringsperson


Karin Wennerholm